
Občianske združenie 
SLOVENSKO BEZ DROG

PREDNÁŠKY  
„PRAVDA O  DROGÁCH“ 

Naším poslaním je, aby sa pravda o drogách dostala k deťom 
skôr, ako si ich pritiahnu drogoví díleri, ktorí práve, a hlavne 

deťom, dávajú falošné informácie o drogách. 



NAŠE VÝSLEDKY 
JANUÁR - JÚN  

2024



Urobili sme 644 prednášok. 

Prednášky boli na 35 stredných školách, 
60 základných školách, v 1 reedukačnom 

centre a na 1 tábore.

Spolu sa ich zúčastnilo 6584 žiakov 
a 438 učiteľov. 

Rozdali sme 6480 brožúr Pravda 
o drogách a 543 detí zložilo Sľub 

protidrogového šerifa.



Prednášky prebehli  
v týchto okresoch

Bánovce nad Bebravou, Banská Bystrica, Bardejov, 
Bratislava, Brezno, Bytča, Čadca, Dolný Kubín,, 
Dunajská Streda, Galanta, Gelnica, Hlohovec, 

Humenné, Kežmarok, Komárno, Košice, Kysucké 
Nové Mesto, Levice, Lučenec, Malacky, Medzilaborce, 

Michalovce, Nitra, Nové Zámky, Pezinok, Piešťany, 
Poprad, Považská Bystrica, Prešov, Púchov, Revúca, 

Rožňava, Sabinov, Senec, Senica, Skalica, Snina, 
Sobrance, Spišská Nová Ves, Stará Ľubovňa, 

Topoľčany, Trebišov, Trenčín, Trnava, Veľký Krtíš, 
Vranov nad Topľou, Zlaté Moravce, Zvolen, Žiar nad 

Hronom, Žilina



Ako ohodnotili prednášky školy?

100%  označilo dĺžku 
prednášky za primeranú

100 %  škôl odpovedalo, 
že naše prednášky 

splnili svoj cieľ

98,6 %  škôl povedalo, že 
žiakov obsah našej 
prednášky zaujal

98,6% škôl označilo formu 
prednášky a prednášateľa 

za výborného

98,6 % škôl označilo našu 
prednášku za lepšiu 
alebo rovnako dobrú  
ako iné protidrogové 

prednášky



Ako to vyzeralo na prednáškach?



Ako to vyzeralo na prednáškach?



Ako to vyzeralo na prednáškach?



Ako to vyzeralo na prednáškach?



Ako ohodnotili prednášky žiaci?



Ako ohodnotili prednášky učitelia?
„Prednáška bola zaujímavá a prednášajúci zvolil vhodný jazyk, ktorým sa 

priblížil žiakom, viedol s nimi dialóg. Žiaci si prednášku pochvaľovali  
a myslím si, že splnila svoj cieľ. Veľká pochvala.”

„S prednáškou sme boli veľmi spokojní. Treba samozrejme poďakovať aj 
pánovi Bučkovi, ktorý prednášku zvládol na vysokej úrovni a žiakov zaujal.“

„Ďakujem veľmi pekne za úžasne zvládnutú organizáciu prednášok a Vašu 
profesionalitu a ústretovosť. Žiakom sa to páčilo, školiteľ bol výborný a zaujal 

ich. Odniesli si množstvo poznatkov a informácií.”

„Prednáška bola robená veľmi zaujímavou formou, prednášajúci naviazal  
s deťmi výborný kontakt, vychádzal z ich znalostí a skúseností a postupne sa 

dostávali k hlavným problémom. Žiakov ozaj zaujal, s veľkým záujmom 
sledovali každú jeho vetu. Kontakt s deťmi bol úžasný a pán Michal Bučko aj 

Erika Botlíková sú vysoko fundovanými školiteľmi.”



Poďakovanie
Ďakujeme všetkým, ktorí pomohli, aby sme boli schopní dosiahnuť 

tieto výsledky a mohli šíriť pravdu o škodlivosti drog. 

V Bratislave, 09. 08. 2024 

 
Mgr. Michal Bučko 
Predseda združenia  

Slovensko bez drog, o.z.



NIEČO SA S TÝM DÁ UROBIŤ!

 
KONTAKT 

Slovensko bez drog, občianske združenie 
Mýtna 42 

811 05 Bratislava 

info@slovenskobezdrog.sk  
www.slovenskobezdrog.sk 

https://www.facebook.com/skbezdrog/

http://www.slovenskobezdrog.sk
https://www.facebook.com/skbezdrog/

